
 

 

 

Zápis z kolegia děkanky HF JAMU dne 28. 1. 2025 
 

Přítomni: prof. Barbara Maria Willi, Ph.D., MBA, doc. MgA. Jana Goliášová, 
prof. MgA. Jindřich Petráš, doc. PhDr. Petr Lyko, Ph.D. et Ph.D., Ing. Jana 
Vondráčková 
 
Omluveni: Mgr. szt. MVDr. Martina Macko 
 
Hosté: MgA. Petra Koňárková 
 

 
1. Informace prof. Willi: 

- Děkanka přivítala členy kolegia. 
- Informovala o komunikaci s architektem Grýmem – spolupráce při přestavbě 

kanceláře děkanky a asistentky. 
- Informace z KR:  

• Informace o reakreditaci SP Kompozice, spis byl opraven na základě 
komunikace s dr. Pizingerem z NAÚ a bude odeslán pror. Ondrou 
na NAÚ. 

• Výsledky jednání vedení JAMU s p. Wildovou o záměru koupit 
budovu rektorátu na ul. Beethovenova. 

• Expo Japonsko – Katedra zpěvu má eminentní zájem vyslat studenta 
do AEC sboru pod vedením Mozartea Salzburg, budou podané 
přihlášky, dle výsledků se bude v březnu jednat, zda může být 
student/ka financován z některého z fondů JAMU. 

• RUV – probíhá jednání rektora s děkankami obou fakult. Obě 
děkanky předložily své návrhy pro další jednání.  

• Začíná sběr pro VZ.  
• Chatbox – běží zkušební provoz. 
• Bezpečnostní manažer pro JAMU je MgA. Ondřej Vodička, za HF 

kontaktní osoby Ostrý, Tabas.  
- KD diskutovalo návrh dramaturgie Nového světa konaného v rámci Mzn. 

festivalu Moravský podzim 2025. 
- Ve čtvrtek 23. 1. proběhla pracovní schůzka v souvislosti s OP JAK 

a poradenským centrem HF JAMU za účasti paní děkanky, Ing. Kopecké, 
Ing. Tabase, Ing. Vondráčkové, Mgr. Ježkové, Mgr. Mikotové a paní Mikové.  

- Schůzka s prod. Macko a dr. Peclovou o kvalitě – zpráva o hodnocení 
studijních programů, do 25. 2. odevzdá paní děkanka rektorovi.  

- Kvalita – prod. Macko bude postupně popisovat všechny procesy z hlediska 
kvality. 

- Příloha k mzdovému předpisu – připomínky z HF byly nasdíleny. 
- 9. – 12. 2. – cesta prof. Bláhy pro archiv not pro kytaru (Nordhorn, Německo). 



 

 

 

 
2. Informace doc. Goliášové: 

- Informace z konference o novele vysokoškolského zákona, konané 
ve dnech 16. a 17. ledna v Brně. Hlavní těžiště bylo v diskusích 
a informacích o reformě doktorského studia, bude vhodné iniciovat jednání 
na celoškolské úrovni s prorektory pro studium a vědu a výzkum. 

- Kolegiu byl předán zápis ze Setkání reprezentantů vysokých uměleckých 
škol k problematice pedagogických kompetencí. Za JAMU se účastnil 
pror. Ondra. 

 
 

3. Informace doc. Lyka: 
- Průběžná informace o přípravě sebe evaluační zprávy pro hodnocení vědy 

a výzkumu v rámci Metodiky 25+; komise pro hodnocení výsledků 
výzkumných organizací RVVI a Odboru vysokých škol MŠMT schválily 
předložené personální složení Mezinárodního evaluačního panelu. 

- Dne 23. 1. proběhlo zasedání Ediční rady JAMU (podrobněji viz samostatný 
zápis), v jeho rámci byla mj. projednána novelizace ediční směrnice. 

- KD požádalo prorektora pro tvůrčí činnost o svolání celoškolské schůzky 
k problematice doktorského studia. 
 

4. Informace prof. MgA. Petráše: 
- Výběrová přehrávka studentů – „konkurz na vystoupení s orchestrem“ pro 

obsazení sólistů orchestrálních koncertů HF akademického roku 2025–
2026 se uskuteční ve čtvrtek 27. 3. 2025. 
 

5. Informace Ing. Vondráčkové: 
- Byl projednán a schválen návrh požadavku/rozpočtu HF na Fond 

reprodukce investičního majetku (FRIM) 2025. 
- Byla projednána aktualizace organizační struktury, organizačního schématu 

a odvozování orgánů a funkcionářů HF JAMU.  
- Komise pro vizuál JAMU – na základě požadavku prorektora Indráka KD 

navrhuje MgA. Peclovou a MgA. Bartoňovou. 
 
-  

6. Informace MgA. Koňárkové: 
- Plánované mezinárodní projektové aktivity 2025: WBB Orchestra (Wroclaw, 

Bydgoszcz) – realizována část projektu v Polsku, pokračování v dubnu 
v Brně; BIP Ton Koopman Academy – leden/únor (Haag); RC-Brno 
Connections – únor (Haag/Brno) – do budoucna snaha o začlenění pod BIP; 
BIP East meets West – květen (Porto); BIP Ancient Music – květen (Milano), 
BIP Cagliari – říjen (v jednání). Financování BIPů z projektu Erasmus+, 
studenti získají za účast 3 kredity. CEEPUS – listopad/prosinec – výměna 
klarinetových tříd. 



 

 

 

- Erasmus MUNDUS – děkanka vyzvala doc. Likina k podání informací do 
24. února, následně bude pozván na další jednání, kde bude referovat 
o postupech. 

- Schválení služebních cest: doc. Šťastný (Haag) – 2.-8. 2. (Erasmus+), 
MgA. Maňáková – 5.-9. 2. – konference Lovaň (Belgie). 

- Žádosti o studijní pobyty Erasmus+ mimo EU – B. Hinerová (Basilej), 
S. Hána (Bazilej), F. Gutten (Luzern, Zurich), A. Miřácká (Guildhall) – zimní 
semestr 2025/2026, M. Rajnoch (Zurich) – celý rok 2025/2026. KD souhlasí. 

 
 
 
 

Příští řádné KD proběhne v pondělí 11. 2. 2025 v 9:30 hodin. 
Příští schůze s vedoucími kateder proběhne ve čtvrtek 13. 3. 2025 v 10:00 hodin 

 
 

 

Zapsala     Verifikovala 
Ing. Tatiana Himerová   prof. Barbara M. Willi, Ph.D., MBA 
     děkanka HF 


